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Tisztelt Polgármester Asszony!

Habár ebben a ciklusban önök többször döntöttek a közterületi térfelügyeleti kamerarendszer 

bővítéséről, azonban a mai napig nem került ki 2017 óta egyetlen új kamera se. Budapest I. 

Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 78/2020. (VII. 16.), 159/2020. (X. 22.), 

35/2022. (II. 24.), 485/2022. (XL 24.) és 619/2022. (Xll. 15.) önkormányzati határozataiban 

hozott döntések a mai napig nem valósultak meg. Budapest I. Kerület Budavári 

Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi Bizottsága 42/2023. (lIl. 13) GIB 

határozatában döntött a „Közterületi térfigyelő kamerarendszer fejlesztése a Budavári 

Önkormányzat számára" tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról.

Március óta eltelt nyolc hónap, viszont kamerák továbbra sem kerültek ki az utcákra. A 

közbeszerzés lebonyolítása kapcsán jelentős a késedelem. A hivatal több esetben hibás 

dokumentumok, megnyithatatlan file-ok küldésével és rendszerint az eljárási szakaszokban 

időhúzással késleltette a közbeszerzés lefolytatását.

Tisztelt Polgármester Asszony, miért akadályozza a kerületi közbiztonság fejlesztését? Miért 

megy szembe a jobb-és baloldali képviselők által egyaránt és többszörösen kinyilvánított 

szándékkal a kerületi térfigylő kamerarendszer fejlesztése kapcsán?


